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SKOLEBESTYRELSEN 
Maglebjergskolen 

 

Mandag d. 5. september 2022, kl. 17-19 
 

Deltagere: Kristine, Camilla, Henrik, Maria, Martin, Mette, Merethe, Carina, Mia, 

Kim  
 

Afbud: 

 

B = Beslutning O = Orientering D = Drøftelse 

 

1.  Godkendelse af dagsorden (B) 

 

Godkendt 

2.  Præsentation af den nye bestyrelse, hvem 

er vi? (O) 

 

Nye medlemmer: 

 

Martin, far til Mikkel i M5 – formand 

Camilla, mor til Matheo i M6 

Kristine; mor til Storm i M8 

 

Mia, ny konstitueret afdelingsleder, 

ergoterapeut med 18 års virke på 

Maglebjergskolen 

 

3.  Kommentarer til referat fra d. 15/6 2022 

(B) (1 bilag) 

 

Ingen kommentarer 

4.  Meddelelser fra: (O) 

a. Formanden  

b. Ledelsen 

c. Medarbejdere 

d. Elevrådet 

e. Andre 

 

a) Dialogmøde omkring budgettet, hvor 

der drøftes modeller til at finde 65 

millioner i indeværende kalenderår. 

Maglebjergskolen rammes ikke så 

hårdt, da vi er en takstfinansieret 

specialskole, men vi skal holde igen 

med vikarbrug og indkøb. Nogle 

servicereduktioner vil kunne få 

betydning for Maglebjergskolen.  

b) Vi er kommet i gang efter ferien. Vi 

havde nogle opsigelser lige op til ferien 

og skulle derfor have ansat nyt 

personale efter ferien. Der er ansat 3 

pædagoger og 2 pædagogmedhjælpere. 

Flere forventes at skulle på barsel i 

indeværende skoleår. 

Fuldtallige i ledelsen med skoleleder, 

souschef og afdelingsleder. Vi er i gang 

med at lande i ledelsesteamet og har 

lavet funktionsbeskrivelser. 

Der er stor tilgang i skolen hvilket 

mærkes på henvendelser fra både 

kommuner og forældre.  

Vi er nu 75 elever, hvilket er max både 

i forhold til elevsammensætning og 

lokaleforhold. 
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c) Det er nyt at det ikke hedder A og B 

spor, men Lille Gang og Store Gang og 

alle klasser hedder M. Det er 

spændende og fungerer godt med de 

små elever på en gang og de store 

elever på den anden gang. Man ser 

nogle andre kolleger og der er fokus på 

at arbejde på tværs af grupper og gange.  

Udeliv om onsdagen er også på tværs af 

grupper og gange. Giver plads til 

fælleskaber og venskaber på tværs af 

huset. 

Årsmøder lige om lidt. 

Åbne døre i SFO’en med fokus på at 

hjælpe hinanden på tværs og lære 

eleverne på gangen at kende. Fokus på 

både fælles aktiviteter samt mulighed 

for at trække sig alt efter børnenes 

behov. 

d) Elevrådet har ikke mødtes endnu.  

 

5.  Budgetopfølgning (O) 

 

Kim orienterer: 

Vores årsbudget er ikke baseret på helt 

faktuelle tal. Lige nu ser det ud til et minus på 

1,9 million. Elevtallet er ikke reguleret, så der 

forventes et faktuelt minus på ca. 700.000.  

Vi skal helst ligge indenfor 2% i over- eller 

underskud. 

Ekstraressourcer søgt for børn med behov for 

dette samt refusion for sygemeldte 

medarbejdere, kommer ofte først sent på året 

og påvirker også årsregnskabet. 

 

Kim undersøger om Finn kan inviteres med på 

et af de kommende møder og forklare budgettet 

for bestyrelsen. 

 

Der arbejdes på 3. år på at finde en løsning for 

et mere retvisende budget med 

simulationsmulighed for tilpasning efter 

elevantal. 

 

6.  Skolebestyrelsens årsplan 2022-23 (D+B) 

(1 bilag) (fast punkt) 

 

Der rettes datoer. 

Ønske om længere varsel på fælles 

forældremøde. 

Ønske om besked ud i Aula omkring datoer i 

inkluderende/informerende mails med jævne 

mellemrum. Muligvis et årshjul. 

Tydelighed om invitation til temaaften og 

andre arrangementer til forældregruppen. 

Fokus på sammenhængskraft og fællesskab. 

Drøftes videre på næste skolebestyrelsesmøde. 

 

7.  Støtteforeningen, hvordan får vi hjulpet 

den i gang igen? (D+B) 

Der er 2 medlemmer tilbage. 

Mødes 4 gange om året. 
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 Arbejdet består i at opsøge midler fx ved at 

søge fonde samt stå for forskellige 

arrangementer på skolen, fx sommerfest, 

lygtefest osv.  

Støtteforeningen er ud over skolen, så skolen 

har ikke noget direkte at gøre med foreningen.  

 

Kim har skrevet ud, men ikke fået respons.  

 

Støtteforeningen nævnes i morgen på fælles 

forældremøde.  

Hvis ingen tilmelder sig vil Camilla gerne 

hjælpe med follow up.  

Flere fra bestyrelsen overvejer at melde sig til 

støtteforeningen. 

 

8.  Forberedelse at det fælles forældremøde 

d.6/9 2022 (D+B) 

 

Præsentere ny ledelse 

Støtteforeningen præsenteres og der spørges til 

nye medlemmer. 

Ny bestyrelse præsenteres.  

 

9.  Høring om Borgmesterens budgetudspil 

(D+B) (2 bilag) 

 

Mia har formuleret et høringssvar på de 

supplerende servicereduktions forslag med 

fokus på at det vil være indgribende for 

Maglebjergskolens elever, hvis svømning 

nedlægges. 

 

Kim sender høringssvar i morgen tidlig. 

 

10.  Status på opstart af det nye skoleår (O+D) 

 

Vi er rigtig godt i gang, alle stillinger besat og 

planlægning af året i er fuld gang. 

 

11.  Anmodning at lukke skolen kl. 14 fredag 

d. 23/6 2023 i forbindelse med 

sommerafslutningen. (D+B) 

 

Vedtaget.  

12.  Evt.   

 

Punkter til næste møde: 

- Forældrebetalt ridning 

- Kontaktforældre fx fra bestyrelsen, som 

kan stille sig til rådighed til 

konfliktmægling eller lignende behov 

hos forældre til elever på skolen 

- Teamaften; finde tema og aftale 

information om dette 

 

Martin Grønbæk Mejnertz                Kim Rasmussen 

Formand                         Skoleleder 

 

 

 

 

 


